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RAAD d.d. 22 april 2014    

Geen aangenomen moties  Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

    
 
 
RAAD d.d. 25 maart 2014    

Geen aangenomen moties Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

 
RAAD d.d. 18 februari 2014    

Geen aangenomen moties. Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

 
 
RAAD d.d. 28 januari 2014    

Aard Motie Bij14-078 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Kinderen zonder papieren    
Motie van Groenlinks    
Onderwerp: Agendapunt 10, Beleidskader 2015 
Decentralisatie Jeugdzorg regio Alkmaar 
 De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 januari 2014 behande- 
 lend raadsvoorstel RB2013234, behorend bij 
agendapunt 10 met als onderwerp Beleidskader 
 Jeugdzorg 2015; 
 constaterende dat: 
-  de raad het uitgangspunt dat "Alle jeugd in 
onze gemeenten gezond en veilig opgroeit tot 
zelfstandige burgers die naar vermogen actief 
deelnemen aan de samenleving" deelt, 
     » de gemeenten in de regio Alkmaar de visie 
hanteren dat: 
             o het gezin centraal staat, de 
ouders/opvoeders primair verantwoordelijk zijn 
                 voor een veilig en gezond 
opvoedklimaat; 
             o de gemeente ondersteunt wanneer 
nodig en ondersteuning gericht is op het 
                 (weer) verkrijgen en behouden van 
zelfredzaamheid; 
             o voor het veilig en gezond opgroeien 
van kinderen de pedagogische 
                 omgeving essentieel is; 
             o waar ondersteuning nodig is dat 
dichtbij en samen met het gezin 
                 vormgegeven wordt. 
in overweging nemend dat: 
     » bovenstaand uitgangspunt en de in de visie 
genoemde punten behoren te gelden 
         voor alle in de "Decentralisatie Jeugdzorg 
Regionaal beleidskaders Jeugdzorg 2015" 
         genoemde gemeenten woonachtige of 
anderszins verblijvende kinderen, jeugdigen en 
         gezinnen cq opvoedeenheden. 
    » dit onverminderd dient te gelden voor 
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"personen zonder papieren", ook wel genoemd 
         'mensen zonder wettig verblijf'. 
Verzoekt het college : 
    -    de mogelijkheden te onderzoeken in 
regionaal verband om de in het beleidskader 
        genoemde (zorgvoorzieningen onverkort 
van toepassing te laten zijn op kinderen, 
        jeugdigen en indien van toepassing 
gezinnen en opvoedeenheden wanneer er 
sprake is 
        van het ontbreken van een geldige 
verblijfsvergunning. 
Te pleiten in de Eerste Kamer voor een 
aanpassing van het huidige wetsvoorstel. 
 
 
 
RAAD d.d.28 januari 2014    

Aard Motie Bij14-079 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Kledingbank Heerhugowaard    
Motie van Groenlinks PvdA    
Constaterende dat: 
    » Er sinds vorig jaar een kledingbank actief is 
in Heerhugowaard 
    » Tientallen inwoners reeds doorverwezen zijn 
(door gemeente, voedselbank, kerk, 
        e.d.) en zich hebben gemeld bij de 
kledingbank. 
    » Dit aantal sterk groeit. 
    * De kledingbank een noodzakelijke rol vervult 
in het faciliteren van kleding aan de 
        allerarmste inwoners van onze gemeente. 
    » De organisatie niet gesubsidieerd wordt. 
Overwegende dat: 
    » De kledingbank op dit moment gebruik 
maakt van een schuur op particulier 
        terrein. 
   » Er nu al een groot tekort is aan ruimte. 
   » De doorgroei van de kledingbank ernstig 
bedreigd wordt door het ontbreken van 
        een geschikte locatie om alle kleding op te 
slaan en uit te geven.. 
Draagt/ verzoekt/ het College op: 
1. Op korte termijn in gesprek te gaan met de 
initiatiefnemers van de kledingbank en te 
onderzoeken welke de rol de gemeente 
Heerhugowaard kan spelen in het faciliteren 
van een geschikte locatie. 
2. De raad voor de voorjaarsnota 2014 te 
informejefíoS&er de resultaten. 
En gaat over tot de orde van de dag 
Fractie PvdA Fractie Groen Links Fractie HOP 
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RAAD d.d. 27 december 2013    

Aard Motie Bij13-963 Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van Groenlinks    

Regulering Achterdeurbeleid Coffeeshops    

De raad van de gemeenteraad Heerhugowaard 
in vergadering bijeen op 17 december 2013; 
Overwegende dat: 
- de inzet van politie en justitie om illegale 
wietkwekerijen in woonhuizen en leegstaande 
bedrijfspanden te bestrijden, enorm is, net als de 
kosten die daarmee gepaard gaan; 
- veel huizenbezitters de dupe worden van 
schimmige huurders, die het pand in slechte 
staat 
achterlaten en de eigenaren op kosten jagen 
vanwege de stroomaftap, ook in de verhuur van 
bedrijfspanden; 
- de illegale wietkwekerijen in woonhuizen zorgen 
voor gevaarlijke situaties in de buurt, alleen al 
vanwege het gevaar voor brand en waterschade; 
- het THC-gehalte, het gebruik van pesticiden en 
andere toevoegingen en bestandsdelen die in 
het criminele circuit worden gehanteerd, zorgen 
voor een gezondheidsbedreigende situatie voor 
gebruikers; 
- coffeeshophouders noodgedwongen de wet 
overtreden door illegaal en soms zelfs van 
criminelen drugs in te kopen om binnen het 
huidige gedoogbeleid en onder toeziend oog van 
wet en toezichthouders producten te kunnen 
verkopen; 
constaterende dat: 
- zeven burgemeesters in Limburg zijn gekomen 
met een alternatief plan om (de aanvoer van) 
softdrugs uit de criminele sfeer te halen; 
- onder meer de gemeenteraden in Zwolle, 
Leeuwarden en Utrecht bij de Minister 
aandringen 
op een lokale invulling van het decriminaliseren 
van (de aanvoer van) softdrugs; 
- de burgemeester van Rotterdam, de heer 
Aboutaleb, bij de Minister pleit voor het in 
gemeentebeheer geteelde wiet om het kweken 
van softdrugs uit de wijken te halen; 
- de Minister van Veiligheid en Justitie de 
gemeenten heeft opgeroepen nog dit jaar (2013) 
aa 
te geven of er behoefte bestaat aan een lokaal 
op maat gesneden achterdeurbeleid en een 
mogelijke deelname aan een experiment 
daartoe; 
verzoekt het college van Burgemeester en 
wethouders, 
nog deze maand bij de Minister van Veiligheid en 
Justitie erop aan te dringen dat in de 
decriminalisering van het lokale drugsbeleid er 
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voor het lokale bestuur genoeg ruimte moet 
bestaan om een eigen achterdeurbeleid te 
ontwikkelen; 
het bij deze motie gevoegde richtingenplan voor 
de ontwikkeling van een lokaal 
achterdeurbeleid mee te nemen in een volgend 
jaar te ontwikkelen eigen achterdeurbeleid 
indien de Minister daartoe de ruimte geeft; 
en gaat over tot de orde van de dag. 
De fractie van GroenLinks Heerhugowaard, 
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RAAD d.d. 26 november 2013    

Aard Motie Bij13-904 Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Subsidie St. De Waaier    

Motie van HOP    

Overwegende dat de raad van de gemeente 
Heerhugowaard in haar vergadering van 20 juni 
2013, 
met amendement A, heeft besloten de subsidie 
van de St. De Waaier in drie jaar tijd af te 
bouwen 
naar nul. 
Tijdens het overleg in de commissie MO, met de 
Stichting De Waaier en de St. Present, is het 
voor 
ons nu duidelijk geworden dat beide stichtingen 
nauw samenwerken en elkaar verbinden. 
Dat een totale afbouw van de subsidie aan de St. 
De Waaier nu gezien, niet realistisch is en grote 
nadelige gevolgen heeft voor de samenwerking 
en de maatschappelijke doelstellingen die beide 
stichtingen nastreven. 
Ook uit de toelichting door de St. De Waaier 
kwam naar voren dat zij een verlaging van de 
huidige 
subsidie, zeker gezien de crisistijd en de 
bezuinigingen die de gemeenten moeten 
realiseren, het voor 
de St. De Waaier als niet onredelijk wordt 
beschouwd, dat er een bezuiniging plaats moet 
vinden. 
Deze bezuiniging op de subsidie van de St. De 
Waaier, zal de samenwerking met de St. Present 
en 
de maatschappelijke doelstellingen die worden 
voorgestaan, niet schaden. 
Daarnaast zijn wij van mening dat de 
"Makelaarsfunctie" meer en meer ook door het 
bedrijfsleven zelf 
in het kader van het "Maatschappelijk 
ondernemen" kan worden overgenomen. 
De St. De Waaier is gestart met een subsidie van 
C 17.500. Dit bedrag is in de loop van jaren via 
de 
begroting gegroeid naar een bedrag van ë 
32.500. Dit zonder dat de raad hiervoor expliciet 
een 
besluit heeft genomen. Wij stellen voor de 
subsidie in drie jaar tijd, weer terug te brengen 
naar het 
oorspronkelijke bedrag van ^ 17.500 op jaar 
basis. Dit betekent dus in 2014 een 
subsidiebedrag van 
C 27.500, in 2015 een subsidiebedrag van f 
22.500 en vanaf 2016 het oorspronkelijke 
subsidiebedrag van f 17.500 in de begroting 
wordt opgenomen. 

   



Bij13-390 Overzicht en stand van zaken van door de Raad aangenomen moties (bijgewerkt t/m 27 mei 2014) 

 Pagina 6 van 31 

Verzoekt het college: 
    a. Het subsidiebedrag aan de St. de Waaier 
ad. f 32.500 in drie jaar terug te brengen naar het 
         oorspronkelijke bedrag van É 17.500 op 
jaarbasis. (Dus 2014 C 27.500, 2015 Ê 22.500 
en vanaf 2016 jaarlijks C 17.500) 
Fractie van de:      HOP 
 
 
 
RAAD d.d. 15 oktober 2013    

Aard Motie  
Bij13-787; PvdA budget kinderen 
armoedebeleid > boven de markt gehouden 
 

Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 
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RAAD d.d. 24 september 2013    

Aard Motie BIj13-750 Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Onderzoek naar de mogelijkheden en 
gevolgen van een aanpassing op onderdelen 
van de Nota van Uitgangspunten voor de 
herziening van het bestemmingsplan 
Buitengebied 

   

Motie van Christenunie    

De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 24 september 
2013 
Overwegende dat: 
     » Er is het zoveelste verzoek bij ons 
binnengekomen om een bedrijf te vestigen in 
         het buitengebied, dat in strijd is met de 
huidige Nota van Uitgangspunten voor de 
         herziening van het bestemmingsplan 
Buitengebied 
     « Er redenen zijn om te onderzoeken of er 
aanpassingen op onderdelen van de 
         Nota aangebracht kunnen worden 
In de huidige slechte economische tijd kunnen 
inwoners en bedrijven in problemen komen. 
Regelmatig bereiken de gemeenteraad en het 
college verzoeken voor wijzigingen in bestaande 
situaties. College en gemeenteraad willen 
omgevingsgericht zijn. We wensen dat het beleid 
aansluit 
bij wat er nodig is en willen de signalen die ons 
bereiken niet negeren. 
Bestemmingsplannen bieden een kader om 
verzoeken wel of niet te kunnen honoreren. 
Een aanpassing op onderdelen kan wenselijk zijn 
om starheid uit een bestemmingsplan te hale 
Gedacht wordt aan een scenario om in 
voorkomende gevallen mogelijkheid te bieden 
voor par 
herzieningen van glasbestemming naar 
agrarische bestemming. Wellicht zijn er 
meerdere scen 
te bedenken. 
Hierbij is grote zorgvuldigheid geboden in 
verband met belangen van o.a. inwoners, 
bedrijven,  
financiële risico's en juridische aspecten. We 
benadrukken hierbij dat na een aanpassing op 
onderdelen, iedere aanvraag getoetst zal moeten 
worden, waarbij bv milieueisen en bij 
bouwactiviteiten de daarbij horende eisen aan de 
orde komen. Ook zullen de bezwaartrajecten 
gevolgd moeten worden. 
Draagt het College op: 
1. Onderzoek te doen naar de mogelijkheden van 
aanpassing op onderdelen 
   van de Nota van Uitgangspunten voor de 
herziening van het 
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   bestemmingsplan Buitengebied 
2. Mogelijke scenario's uit werken 
3. Deze scenario's zo spoedig mogelijk te 
presenteren in de commissie 
   Stadsontwikkeling, waarna er besluitvorming 
over de scenario's kan 
   plaatsvinden in de gemeenteraad. 
En gaat over tot de orde van de dag 
Fractie ChristenUnie 
 
 
RAAD d.d. 28 augustus 2013    

Aard Motie Bij13-668 Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Maaibeleid    

Motie van VVD HOP PvdA CDA GL    

De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 27 augustus 2013 
bijeen, behandelen agendapunt 9 met als 
onderwerp Maaibeleid; 
Overwegende dat is gebleken dat er behoefte is 
om vervroegd de door de Raad 
gewenste evaluatie te bespreken aangaande het 
huidige maaibeleid; 
Verzoekt het College: 
Voor de Commissie Stadsontwikkeling van 
oktober een evaluatie ter beschikking 
te stellen zodat deze behandeld kan worden. De 
door de Commissie gevraagde 
aanpassingen worden direct daarna voorbereid 
om behandeld te kunnen worden 
tijdens behandeling van de Begroting 2014. 
En gaat over tot de orde van de dag 
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RAAD d.d. 20 juni 2013    

Aard Motie Bij13-572 Actie 
weth/sectordi
r 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Toekennen Subsidie St. Present en afbouwen 
subsidie St. De Waaier en plaatsing 
speeltoestellen 
Park van Luna. 

   

Motie van HOP PVDA CDA     

De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 juni 2013, behandelend 
agendapunt 3 met als onderwerp Voorjaarsnota 
2013 
Constaterende dat, de Stichting De Waaier u al 
weer jaren achtereen van de gemeente een 
jaarlijkse subsidie van C 32.500,- ontvangt. Dit 
bedrag is in de loop van de jaren gegroeid van  
 17.500,- door de raad geaccordeerd, en via de 
begrotingen opgelopen naar een bedrag van  
32.500,-. 
De werkzaamheden van de stichting bestaan 
voornamelijk uit, "Makelaar zijn, in 
maatschappelijk betrokken ondernemen'. Dit is 
naar onze mening qua opzet geslaagd en doen 
zij als makelaar hun werk goed. 
 Overwegende dat, 
wij als maatschappij steeds meer en meer, ook 
vanuit Den Haag worden geconfronteerd met 
 bezuinigingen op het terrein van sociaal 
maatschappelijk werk, denk hierbij aan de 
Kanteling, extra inzet van onze Mantelzorgers 
etc. etc. Komen wij tot de conclusie dat het 
gewenst is dat de verstrekte subsidie van de 
gemeente in dit kader, directer wordt besteed. En 
niet meer zoals de St.De Waaier haar 
makelaarstaken ook uitvoert; het organiseren van 
boottochten etc. voor bestuurders en relaties, om 
te netwerken. 
De stichting Present is een stichting die met veel 
vrijwilligers, directe hulp verleent daar waar het 
noodzakelijk is. Korte lijnen en snel handelen en 
direct "handjes" beschikbaar stellen. Deze 
uitgangspunten komen overeen met hetgeen de 
stichting. NL doet. 
 
De stichting Present zorgt zelf en direct voor de 
handjes die nodig zijn om de gevraagde 
klussen/taken uit te voeren van welke aard dan 
ook. Deze opstelling van stichting Present, 
vinden wij meer passen in het huidige beleid van 
de Kanteling, om vooral eerst in de directe 
omgeving steun te zoeken. Dit omdat deze 
directe steun vaak mede zorg draagt, dat een 
volwaardige deelname aan de maatschappij tot 
mogelijkheden blijft behoren. 
 
Extra speeltoestellen strand van Luna. Dit is een 
wens van vele bezoekers van het strand van 
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Luna. 
En aangezien de middelen om dit te realiseren 
zeer bepertk zijn stellen wij voor om in 2015 € 
10.000 beschikbaar te stellen om extra 
speeltoestellen te plaatsen. Hierdoor zal eht 
verblijf op het strand van Luna prettiger worden, 
zeker voor ouders met kinderen en sporters. 
Financieel kan dirt afgedekt worden door de 
subsidie van de stichting de Waaier in drie aft e 
bouwen tot nul. Er blijft dan vanaf 2016 een 
structurele bezuiniging over van € 22.500.  
Draagt het college op 
Toe te voegen aan programma 4 
a. met ingang van 01-01-2014 aan de stichting 
Present een structurele subsidie toe te kennen 
van jaarlijks €10.000,-, en dragen de Stichting op 
jaarlijks eenoverzicht te verschaffen van de 
uitgevoerde projecten; 
b. in 2015 voor €10.000,-, extra speeltoestellen 
te plaatsen bij het strand van Luna. 
c. Vanaf 2016 de structurele bezuiniging van € 
23.000 toe te voegen aan de algemene 
middelen. 
Fracties van de HOP CDA PvDA 
 
    

RAAD d.d. 20 juni 2013    

Aard Motie Bij13-571, zie ook INT13-1551 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

VVE    
Motie van de VVD    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 juni 2013 
Constaterende dat: voor 2013 geen budget meer 
vrijgemaakt is voor het wegwerken van 
de wachtlijsten W E vanuit de WMO. Zoals 
gesteld is in het WMO Uitvoeringsplan 2013. 
Overwegende dat: scholen budgetten krijgen 
maar bij ons niet bekend is of dat ingezet 
wordt voor W E . 
Verzoekt het College: 
 1. om na te gaan of op dit moment nog 
wachtlijsten zijn voor W E . 
 2. als dit het geval is, om in overleg te gaan met 
het onderwijs en de peuterspeelzalen 
    hoe zij de wachtlijsten W E gaan aanpakken. 
 3. De uitkomst te bespreken in de commissie 
MO in oktober om met een voorstel te 
    komen bij de begrotingsraad. 
En gaat over tot de orde van de dag, 
Fractie VVD 

   

 
 
RAAD d.d. 20 juni 2013    

Aard Motie Bij13-570 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Uitbreiden sociale- & culturele 
jongerenactiviteitencentra 
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Motie van LPC    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 juni 
Constaterende dat: 
dat Heerhugowaard gestaagd gegroeid is en het 
dus zaak is om voorzieningen aan te 
passen op de grootte van Heerhugowaard 
Overwegende dat: 
het bereik van het Complex over heel 
Heerhugowaard en het aanbod van 
mogelijkheden voor de jeugd slechts een klein 
selectief deel van de Heerhugowaardse jeugd 
aanspreekt. 
Spreekt uit: 
Dat het hoog tip wordt om te onderzoeken of 
Heerhugowaard qua omvang en samenstelling 
niet toe is aan een tweede sociaal- cultureel 
jongerencentrum. Dat er dan ook rekening 
gehouden moet worden met een breed aanbod 
van activiteiten wat in príncipe alle jeugd moet 
aanspreken. Dat er hiermee tevens een 
signalerende functie kan worden ingevuld, 
waarmee excessen en extremiteiten 
vroegtijdig kunnen worden ondervangen 
Draagt/ verzoekt/ het College op: 
1 .te onderzoeken of aan de zuidzijde van 
Heerhugowaard een vestigingsmogelijkheid is 
voor een tweede sociaal- en cultureel 
jongerenactiviteitencentrum. 
2. te onderzoeken wat de financiële haalbaarheid 
is van een dergelijk centrum, in relatie 
tot uitgebreide openingstijden 
3. te onderzoeken hoe te voorkomen is dat een 
dergelijk centrum qua aanbod wederom 
slechts een selectief deel van de jeugd gaat 
aanspreken 
En gaat over tot de orde van de dag 
Fractie LPC Burgerbelang 

   

 
 
RAAD d.d 20 juni 2013    

Aard Motie Bij13-567 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Effectievere uitgifte van bouwgronden en 
opstarten van bouwlocaties/plannen 

   

Motie van Burgerbelang    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 juni 2013 
Constaterende dat: 
er op velerlei gebied regionaal wordt 
samengewerkt, behalve op het gebied van 
gefaseerde uitgifte van bouw locaties en/of het 
opstarten van plannen in die richting 
Overwegende dat: 
alle buur gemeenten inclusief Heerhugowaard te 
maken hebben met een zeer ernstige 
stagnatie van bouwactiviteiten en het daardoor 
kan voorkomen dat er meerdere projecten 
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in de regio gelijktijdig worden opgestart of voor 
verkoop worden aangeboden. 
Spreekt uit: 
Dat het in ieders belang moet zijn dat er 
regionaal gecoördineerd, gefaseerd en 
gecontroleerd moet 
worden omgegaan met de bouwlocaties. Bij een 
gelijktijdig opstarten van bouwplannen die voor 
een 
koper op overbrugbare afstand van elkaar liggen 
het kan voorkomen dat niemand haar financiële 
rendering gaat halen. Uiteindelijk kan dat voor 
iedereen tot verliesgevende bouwprojecten 
leiden 
Verzoekt het College om: 
1 .in overleg met de buur gemeentes te 
onderzoeken of een regionale bouwcoördinator 
kan worden aangesteld 
2.te onderzoek (laten onderzoeken) of er 
draagvlak is voor een dergelijke coördinator bij 
de overige gemeentes 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
 
RAAD d.d 20 juni 2013    

Aard Motie Bij13-565 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van Christenunie    
Voorjaarsnota 2013 – Veiligheid bij scholen    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 juni 2013 
       Overwegende dat 
- Het Octopusconcept bedoeld is om veiligheid bij 
scholen tevergroten 
- Er overlast is van fout geparkeerde auto's bij 
het brengen en halen  van kinderen 
- Kinderen hierdoor risico lopen om aangereden 
te worden 
 - Het slordig parkeren grote overlast geeft voor 
bewoners die rond de scholen wonen 
- Verkeersborden genegeerd worden 
 
Verzoekt het college overleg te plegen met 
ouders, schoolbesturen en de 
politie om een oplossing te vinden om het slordig 
parkeren bij scholen tijdens de momenten van 
halen en brengen van kinderen tegen te gaan en 
waar nodig meer te handhaven op overtredingen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
Fractie Christenunie        , 
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RAAD d.d. 18 juni 2013    

Aard Motie Bij13-472 Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Afvalinzameling: Grondstoffenbeleidsplan 
2013 Aangenomen 

   

Motie van ChristenUnie    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 mei 2013 
       Overwegende dat 
» De ambitie is dat er doelmatig, duurzaam en       
milieuverantwoord huishoudelijk afval binnen de 
gemeente Heerhugowaard wordt ingezameld 
» Een van de voorstellen is om inwoners te 
prikkelen het scheidingsgedrag ten opzicht van 
afval te veranderen 
« We de inwoners willen informeren, stimuleren 
en motiveren om hun afval te scheiden in 
grondstoffen en restafval. 
« De communicatie naar inwoners van groot 
belang is omdat zij de succesfactor moeten zijn 
om te zorgen dat de gestelde ambities worden 
gehaald. 
« Digitaal steeds meer zaken bekeken en 
geregeld kunnen worden  
<< De afvalapp een waardevolle aanvulling kan 
zijn om alle informatie rond het inzamelen van 
afval op een aantrekkelijke manier onder de 
aandacht van de inwoners te brengen 
 
Verzoekt het college om te onderzoeken of het 
zinvol is de afvalapp te gaan invoeren. 
En gaat over tot de orde van de dag 
Fractie Christenunie 

   

 
 
RAAD d.d. 28 mei 2013    

Aard Motie (Bij13-472 
“Afvalinzameling: Grondstoffenbeleidsplan 
2013” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van de Christenunie    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering 
bijeen op 28 mei 2013 
Overwegende dat 
   » De ambitie is dat er doelmatig, duurzaam en 
milieuverantwoord huishoudelijk afval binnen de 
gemeente Heerhugowaard wordt ingezameld 
   » Een van de voorstellen is om inwoners te 
prikkelen het scheidingsgedrag ten opzicht van 
afval te veranderen 
   « We de inwoners willen informeren, stimuleren 
en motiveren om hun afval te scheiden in 
grondstoffen en restafval. 
   « De communicatie naar inwoners van groot 
belang is omdat zij de succesfactor moeten zijn 
om te zorgen dat de gestelde ambities worden 
gehaald. 
   « Digitaal steeds meer zaken bekeken en 
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geregeld kunnen worden 
   « De afvalapp een waardevolle aanvulling kan 
zijn om alle  informatie rond het inzamelen van 
afval op een aantrekkelijke manier onder de 
aandacht van de inwoners te brengen 
Verzoekt het college om te onderzoeken of het 
zinvol is de afvalapp te gaan invoeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
    
    
 
 
RAAD d.d. 23 april 2013    

Aard Motie (Bij13-338) 
“sluiting Heerhugowaardse gevangenissen” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van CDA    
De Raad van de gemeente Heerhugowaard, in 
vergadering bijeen op 23 april 2013, 
overwegende dat: 
I. Staatssecretaris Teeven in opdracht van de 
PvdA en W D 340 miljoen euro moet bezuinigen 
op veiligheid; 
II. deze bezuiniging de drie gevangenissen in 
Heerhugowaard met sluiting dreigt; 
III. de sluiting dreigt ondanks dat de 
gevangenissen goed bekend staan en ondanks 
dat de effectiviteit van de gevangenissen niet ter 
discussie staat nu er weinig tot geen sprake is 
van recidive; 
IV. het maar zeer de vraag is of de bezuiniging 
leidt tot grotere veiligheid; 
V. door deze bezuiniging circa 500 mensen hun 
baan dreigen kwijt te raken; 
VI. deze mensen in en rondom Heerhugowaard 
wonen; 
VII. het verdwijnen van die gevangenissen 
ernstige gevolgen heeft voor onze lokale 
samenleving qua werkgelegenheid; 
spreekt uit: 
- dat er volledige steun is voor de acties van het 
personeel en de burgemeester e.a. om deze 
goed draaiende voorzieningen en daarmee de 
arbeidsplaatsen voor Heerhugowaard te 
behouden, 
verzoekt de burgemeester en het college: 
- die acties te ondernemen die eraan bijdragen 
om de gevangenissen in Heerhugowaard te 
behouden; 
- indien sluiting volgt te onderzoeken of de 
gemeente Heerhugowaard een bijdrage kan 
leveren aan het herplaatsen c.q. omscholen van 
de werknemers die daadwerkelijk hun baan 
kwijtraken, 
en gaat over tot de orde van de dag. 

H. ter Heegde 
 

19 gemeenten in de 
Kop van Noord-
Holland plus de 
gemeenten Breda, 
Tilburg, Arnhem en 
Berkelland hebben 
een onderzoek 
ingesteld naar het 
besluit van 
staatssecretaris 
Teeven. Doel van 
het onderzoek is de 
effecten van de 
sluiting bloot te 
leggen. Ook wordt 
onderzocht hoeveel 
er geld vanuit het 
Rijk beschikbaar is 
om de effecten van 
de sluiting op te 
vangen.  
De uitkomsten van 
dit onderzoek zijn op 
30 mei 2013 aan de 
Tweede Kamer en 
staatssecretaris 
Teeven aangeboden. 
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RAAD d.d. 26 maart 2013    
Aard Motie (Bij13-218) 
“motie 3” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van HOP en Groenlinks    
De raad van de gemeente Heerhugowaard, in 
vergadering bijeen op 26 maart 2013; 
 Constaterende dat: 
 De regering vele maatregelen neem en daarmee 
grote bezuinigingen doorvoert met betrekking tot 
de  drie decentralisaties (jeugdzorg, 
Participatiewet en Wmo); Er veie 
patiëntenverenigingen, diverse  beroepsgroepen, 
ouderenbonden en andere maatschappelijke 
organisaties op verschillende wijze kenbaar 
hebben gemaakt dat de voorgenomen 
maatregelen onverantwoord en maatschappelijk  
onaanvaardbaar zijn. 
Overwegende dat: 
* De AWBZ-functie begeleiding per 2015 
overgaat naar de Wmo, met een bezuiniging van 
25% 
* De verzorging in 2015 overgaat naar de Wmo 
met een bezuiniging van 25%; 
* Het budget van huishoudelijke hulp (HH) in de 
Wmo met 75% wordt gekort; 
* Mensen die nu in intramurale voorzieningen 
verblijven voortaan thuis hun zorg zullen 
ontvangen, Dit betekent extra taken voor 
gemeenten op het terrein van met name Wmo en 
wonen. De maatregel zal voor gemeenten groet 
kosten met zich meebrengen, niet alleen 
noodzakelijke woningaanpassingen, maar ook 
diverse vormen van noodzakelijke zorg. In het 
regeerakkoord is hiervoor geen compensatie 
opgenomen voor gemeenten; 
* De jeugdzorg per 1 januari 2015 volledig 
overgaat naar de gemeenten. Bezuiniging €150 
miljoen, bovenop de € 300 miljoen bezuiniging uit 
het vorige regeerakkoord; 
* De gemeenten over de periode 2014-2018 
worden geconfronteerd met een financieel 
vraagstuk van ca. €1 miljard als het gaat om de 
sociale werkplaatsen; 
 * In het conceptadvies, uitgebracht door het 
College van Zorgverzekeraars, wordt voorgesteld 
psychische stoornissen uit het basispakket te 
schrappen, en deze mensen daarom een beroep 
zullen doen op de Wmo bij de gemeente; 
* Ook de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten (VNG) haar zorgen heeft geuit aan 
het kabinet over de decentralisaties van 
zorgtaken en een onderzoek wil naar de 
financiën en maatschappelijke uitvoerbaarheid 
van de plannen (brief VNG van 16 januari 2013). 
Van mening zijnde dat: 
Ondanks de grote inzet van de gemeente 
Heerhugowaard (al of niet in samenwerking met 
andere gemeenten), deze maatregelen 

M. Stam, Chr. 
Kwint /  
B. Schuyt 

Tijdens een al eerder 
plaatsgevonden direct 
gesprek met 
Staatssecretaris van 
Rijn hebben 
wethouders Stam en 
Kwint samen met een 
aantal vertegen-
woordigers uit andere 
gemeenten) deze 
zorg bij hem 
aangegeven. 
De wethouders 
maken regelmatig 
gebruik (en zullen nog 
gebruik maken) van 
de diverse (landelijke 
en regionale) 
overleggen en 
bijeenkomsten t.a.v. 
dit onderwerp om de 
zorg van de 
Heerhugowaardse 
gemeenteraad in 
deze te uiten. 
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onuitvoerbaar zijn, omdat er nog heel veel 
onduidelijkheid is op de afzonderlijke 
decentralisaties (Jeugdzorg, Participatiewet en 
Wmo) en de samenhang daartussen. 
En dat tegen de achtergrond van de grote 
achteruitgang in algemene middelen (geld) die 
de gemeenten kunnen inzetten. De gemeente 
loopt hierdoor grote risico's. Niet alleen financieel 
maar ook juridisch en maatschappelijk. 
Verzoekt het College: 
* Onze bezorgdheid over de kabinetsplannen 
over te brengen aan alle gemeenteraden, fracties 
van de Tweede Kamer, alsmede het kabinet; 
* Er bij het kabinet op aan te dringen te komen 
met maatregelen die uitvoerbaar zijn en 
samenhang hebben; 
* Er bij het kabinet op aan te dringen het 
conceptadvies van het College voor 
Zorgverzekeraars  niet over te nemen; 
* Er bij het kabinet op aan te dringen dat de 
risico's die gemeenten lopen zowel financieel, 
juridisch en maatschappelijk weg te nemen. 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
RAAD d.d. 26 maart 2013    
Aard Motie (Bij13-216) 
“Agendapunt: Actualisatie Algemene Plaatselijke 
Verordering” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van HOP en ChristenUnie    
Agendapunt: Actualisatie Algemene Plaatselijke 
Verordening 
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 26 maart 2013 
Overwegende dat 
-  De gemeenteraad vanavond de gewijzigde 
APV heeft vastgesteld waarbij in artikel 2:48 de 
bevoegdheid aan het college wordt gegeven om 
gebieden aan te wijzen waar het verboden is 
alcoholhoudende drank te gebruiken ... etc; 
* Inwoners het heel storend en zelfs bedreigend 
vinden als zich in het Stadshart, met name bij de 
ingangen van de Middenwaard jongelui bevinden 
die alcohol gebruiken. 
* Het gedrag ontregeld kan raken door het 
drankgebruik. 
* Onze oudere inwoners graag een rondje 
Middenwaard maken en daarbij een veilige 
omgeving wensen 
* Alcoholgebruik in het Stadshart zeer 
onwenselijk voor het winkelend publiek is. 
Verzoekt het College: 
om in overleg met de driehoek te onderzoeken of 
het Stadshart en Centrumwaard aan te wijzen 
zijn als gebied conform artikel 2:48 APV. 

H. ter Heegde/ 
J.W. Land 

De rapportage komt 
in de commissie 
Middelen van 24 juni 
2013. 
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RAAD d.d. 26 februari 2013    
Aard Motie (Bij13-327/ Bij13-145)) 
“schrappen van de Rijksbijdrage aan de 
Westfrisiaweg” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van HOP, Burgerbelang PvdA, VVD, Trots 
op Nederland 

 

M. Stam/  
HJ Leemhuis 

Op 4 april 2013 is 
een brief aan 
minister Schultz van 
I&M gezonden met 
het verzoek om de 
rijksbezuiniging op 
de Westfrisiaweg te 
heroverwegen. De 
brief is ondertekend 
door:  
Voorzitter van het 
Portefeuillehouders-
overleg Ruimtelijke 
Ordening Regio 
Alkmaar, en namens 
de voorzitter van het 
Portefeuillehouders- 
overleg Verkeer en 
Vervoer Regio 
Alkmaar de heer 
F. Westerkamp. 
(De gemeenten 
Alkmaar, Bergen, 
Castricum, Graft-De 
Rijp, Heerhugowaard, 
Heiloo, Langedijk en 
Schermer): J.W. de 
Boer. 
De Voorzitter van het 
Portefeuillehouders-
overleg Verkeer en 
Vervoer, 
Volkshuisvesting, 
Ruimtelijke 
Ordening, Economie 
Regio West-Friesland 
(De gemeenten 
Voorzitter van het 
Portefeuillehoudersov
erleg Ruimtelijke 
Ordening Regio 
Alkmaar, J.W. de 
Boer en 
namens de voorzitter 
van het 
Portefeuillehoudersov
erleg Verkeer en 
Vervoer Regio 
Alkmaar de heer 
F. Westerkamp 
De gemeenten 
Alkmaar, Bergen, 
Castricum, Graft-De 
Rijp, Heerhugowaard, 
Heiloo, Langedijk en 
Schermer 

ja 
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J.W. (Jan Willem) de 
Boer 
Voorzitter van het 
Portefeuillehoudersov
erleg Verkeer en 
Vervoer, 
Volkshuisvesting, 
Ruimtelijke 
Ordening, Economie 
Regio West-Friesland 
De gemeenten 
Drechterland, 
Enkhuizen, Hoorn, 
Koggenland, 
Medemblik, Opmeer 
en Stede Broec 
P.M. (Peter) 
Westenberg 
Voorzitter van 
Stichting Agriboard 
Noord-Holland Noord 
Drs. M. (Thijs) 
Pennink 
Voorzitter VNO-NCW 
Noordwest-Holland 
Mr. G. (Guido) de 
WitDrechterland, 
Enkhuizen, Hoorn, 
Koggenland, 
Medemblik, Opmeer 
en Stede Broec): 
P.M. (Peter) 
Westenberg. 
De Voorzitter van 
Stichting Agriboard 
Noord-Holland Noord: 
Drs. M. (Thijs) 
Pennink. 
De Voorzitter VNO-
NCW Noordwest-
Holland: 
Mr. G. (Guido) de Wit 

    
 
 
RAAD d.d. 26 februari 2013    
Aard Motie (Bij13-326) 
“Het plaatsen van een Koningsboom op 30 april 
2013” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van HOP, CDA, VVD, Trots    
De Raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 26 februari 2013; 
Overwegende: 
- Dat op 30 april 2013 de troonsopvolging 
plaatsvindt door Willem Alexander. 
- Dat Nederland dan weer na een lange periode 
van Koninginnen, een Koning heeft. 
- Dat Prins Willem Alexander, de Stad van de 
Zon officieel heeft geopend. 
- Dat het een traditie is, om bij een 

S. Binnendijk/  
B. Schuyt 

Op 30 april 2013 
hebben burge-
meester ter Heegde 
en wethouder 
Binnendijk op het 
Brandpunt in Stad 
van de Zon met 
behulp van leer-
lingen van basis-
school de Reflector 

Ja 
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troonswisseling een Lindeboom "Koningsboom" 
te plaatsen. 
- Er in Heerhugowaard nog geen boom bij de 
troonswisseling is opgedragen aan het 
koningshuis. 
- De Raad roept het college op: 
1. Om op 30 april 2013, na de installatie van 
Koning Willem Alexander, een Lindeboom te 
plaatsen in de Stad van de Zon en deze boom te 
benoemen als "Koningsboom Willem Alexander". 
En gaat over tot de orde van de dag. 

een koningslinde 
geplaatst. 

 
 
RAAD d.d. 26 februari 2013    
Aard Motie (Bij13-325) 
“Referendum over megaprovincie” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

“Motie van HOP, Burgerbelang PvdA    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 26 februari 2013, 
Constaterende dat: 
- het kabinet plannen heeft om megaprovincies te 
vormen  
- voor onze regio is samenvoeging van de " De 
provincies Noord-Holland, Utrecht en Flevoland" 
in beeld 
Overwegende dat: 
- het voor de burger niet inzichtelijk is wat de 
voor- en nadelen van megaprovincies zijn 
- de burger geen zicht heeft op andere 
mogelijkheden, zoals bijvoorbeeld het verkleinen 
van het provincie bestuur 
- de Provinciale Staten van Utrecht een 
referendum willen organiseren over de komst van 
een megaprovincie 
- de positie van Noord-Holland Noord onduidelijk 
is in de te vormen megaprovincie 
Besluit: 
 - het college te laten onderzoeken of bij de 
Europese verkiezingen in juni 2014 gezamenlijk 
met alle gemeenten in Noord-Holland Noord een 
referendum kan worden gehouden over de fusie 
van de provincies Noord-Holland, Utrecht en 
Flevoland tot een megaprovincie. 

H. ter Heegde/  
L. Berends 

Gesondeerd in de 
regio en in Provincie. 
Er is géén draagvlak. 

Ja 

 
RAAD d.d. 26 februari 2013    
Aard Motie (Bij13-324) 
“Motie Vuurwerk” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van GroenLinks    
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H. ter Heegde/ 
J.W. Land 

Deze motie is aan 
het Ministerie van 
V&J voorgelegd met 
het verzoek reactie 
te geven. 

 

 
 
RAAD d.d. 16 oktober 2012    
Aard Motie (Bij13-392) 
“Vaststelling Uitvoeringsprogramma Rivierenwijk 
2012-2015 behorende bij Wijkvisie Rivierenwijk 
2025” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van ChristenUnie    
Motie 
De Raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 16 oktober 2012 
Overwegende dat 
* Er een goed uitvoeringsprogramma Rivierenwijk 
2012-2015 wordt voorgesteld 
* In dit uitvoeringsplan de benoeming van de 
aanpak van het vochtprobleem wordt gemist 
* 67 % van de bewoners van de Rivierenwijk last 
heeft van schimmel en vocht in de huizen 
* Het jaar 2012 wordt gebruikt om goed te 
inventariseren hoe optimaal ingespeeld kan 
worden op de vragen en behoeftes die bij inwoners 
leven. 
* De uitdaging voor gemeenten en Woonwaard ligt 
in het samen optrekken in die fysieke maatregelen 
aan de woningen in de Rivierenwijk 
* Constructieve maatregelen nodig zijn om het 
vocht- en schimmelprobleem aan te pakken, waar 
het gaat om problemen die niet zelfstandig door de 
bewoners opgelost kunnen worden 
  
Verzoekt het college om in het 
uitvoeringsprogramma Rivierenwijk 2012-2015 op 
te nemen dat de aanpak van vocht en schimmel in 
de woningen van de Rivierenwijk meegenomen 
wordt in het thema duurzaamheid. 
En gaat over tot de orde van de dag 

S. Binnendijk/ 
B. Schuyt 

Het verzoek van de 
Raad is niet 
aanvullend 
opgenomen in het 
uitvoeringsprogram-
ma Rivierenwijk. 
Met de diverse 
betrokkenen 
(Woonwaard, 
werkgroep 
Duurzaamheid en 
gemeente) is 
afgesproken dat bij 
de voorbereiding van 
de herinrichting 
(2015 resp. 2017) de 
problematiek van 
vocht en schimmels 
in de woningen wordt 
betrokken. In ieder 
geval wordt het 
grondwater goed 
gemonitord zodat 
over betrouwbare 
informatie beschikt 
kan worden. 

Nee, anders 
voorzien 
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RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (Bij13-290) 
“Motie” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van Burgerbelang, D66, Trots op Nederland, 
CDA, ChristenUnie 

   

De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
openbare vergadering bijeen op 28 juni 2012; 
overwegende, dat 
a. Rotondes in groeiende mate een eerste 
aanzicht geven van Heerhugowaard. 
b. Rotondes intensief onderhoud vergen vanwege 
een aanzichtbepalende uitstraling. 
c. Rotondes intensief onderhoud vergen vanwege 
veiligheid en overzichtelijkheid voor gebruikers. 
Voorts overwegende dat: 
1. Heerhugowaard zichzelf als taak heeft opgelegd 
om te bezuinigen op onderhoud. 
2. Heerhugowaard toch verantwoordelijk blijft voor 
veiligheid en bruikbaarheid van de rotondes. 
Spreekt uit dat: 
L        Actief op zoek gegaan wordt naar partijen 
die een rotonde willen adopteren. 
O.       Elk toekomstig gebruik getoetst wordt op 
veiligheid en overzichtelijkheid. 
III.     Elk voorstel getoetst wordt op acceptatie en 
uitstraling. 
IV.      Duidelijk omschreven aangeven waarvoor 
de adoptant verantwoordelijk is. 
V        Het college voorstellen te laten doen m.b.t. 
het bepalen van de Randvoorwaarden 
En gaat over tot de orde van de dag. 

S. Binnendijk/ 
B. Schuyt 

Op 12 maart 2013 
heeft het college 
ingestemd met het 
voorstel adoptie 
rotondes (BW13-
0117). Dit voorstel 
heeft ter inzage 
gelegen voor de 
commissie 
Stadsbeheer van 25 
april 2013. 

Ja 

 
 
RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (Bij13-289) 
“Motie Schuldhulpmaatje” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van CDA, PvdA    
De Raad van de gemeente Heerhugowaard, in 
vergadering bijeen 28 juni 2012, 
constaterende dat: 
 I. een op de tien huishoudens zich in een 
problematische schuldsituatie bevindt; 
 II. er daarnaast nog een aanzienlijke groep is met 
flinke schulden die het hoofd net boven water 
kunnen houden; 
 III. voor al deze huishoudens geldt dat ze te 
maken hebben met verschillende schuldeisers die 
naast elkaar proberen om hun vordering te 
incasseren, waarbij schuldhulpverleners, sociaal 
raadslieden en deurwaarders constateren dat het 
steeds vaker voorkomt dat huishoudens met 
schulden een besteedbaar inkomen hebben (ver) 
onder de beslagvrije voet; 
 IV. de mens achter de schulden hulp en 
begeleiding nodig heeft om het huishoudboekje op 
orde te krijgen en te houden; 
 V. gemeenten per 1 juli 2012 verantwoordelijkheid 

M. Stam/ B. 
Schuyt 

De Sichting 
platform armoede-
bestrijding Heer-
hugowaard heeft op 
26 maart 2012 een 
subsidieaanvraag 
ingediend die 
eveneens betrek-
king heeft op het 
project Schuld-
hulpmaatjes.  
In goed overleg heeft 
het platform de 
subsidieaanvraag 
aangepast in die zin 
dat deze gelijk komt 
te luiden aan de 
aangenomen motie. 
De subsidie is 
toegekend en 
daarmee is de inzet 

Ja 
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zijn voor schuldhulp op grond van de Wet 
gemeentelijke schuldhulpverlening, waarbij sturen 
op preventie en intensieve hulp een centrale rol 
spelen, 
 
overwegende dat: 
 
 I. het particuliere vrijwilligersinitiatief project 
SchuldHulpMaatje een goed antwoord is op de 
toenemende schuldenproblematiek; 
 II. het project SchuldHulpMaatje opereert op basis 
van cofinanciering door zowel de overheid, 
bedrijven, kerken en stichtingen; 
 III. één geïnvesteerde euro in dit vrijwilligerswerk 
de gemeente tot 10 euro kan opleveren; 
 IV. een SchuldHulpMaatje over tijd beschikt waar 
het ambtenaren en professionele 
schuldhulpverleners vaak  aan ontbreekt; 
 V. de insteek van het SchuldHulpMaatje is om de 
cliënt te leren zelfstandig zijn financiën op orde te 
brengen en te houden, ook juist op de lange 
termijn; 
 VI. en goede opleiding tot SchuldHulpMaatje de 
sleutelfunctie vervult met betrekking tot een 
maximaal resultaat in de schuldhulpverlening; 
 VII. op basis van een tijdelijke landelijke subsidie 
er nu reeds 12 SchuldHulpMaatjes gecertificeerd 
zijn en er geen geld meer is voor de vereiste 
jaarlijkse hercertificering; 
VIII. gelet op het aantal huishoudens dat hulp 
nodig heeft er komend jaar zeker nog minimaal 6 
nieuwe SchuldHulpMaatjes nodig zijn, 
 
draagt het college op: 
1. voor de jaren 2012 en 2013 de hercertificering 
van 12 maatjes (totaal C 12.000,--) mogelijk te 
maken, alsmede voor het jaar 2013 de certificering 
van zes nieuwe maatjes (C 3.900,-); 
2. de dekking te halen uit het W M O budget, m.n. 
de incidentele gelden van het niet uitgevoerde 
project 'financiële administratie thuis'; 
3. het project te evalueren zodat bij de 
herontwikkeling van het W M O beleid omtrent 
schuldhulpverlening  de resultaten kunnen worden 
meegewogen, 
en gaat over tot de orde van de dag. 

van extra schuld-
hulpmaatjes mogelijk 
gemaakt. 

 
 
RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (Bij13-288) 
“Armoedebeleid” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van VVD, H.O.P. PvdA,CDA, GroenLinks, 
Burgerbelang, D66, VSP, TROTS, ChristenUnie 

   

De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 juni 2012 
gehoord de beraadslaging over agendapunt 3a, 
RB2012072, bijlage A Voorjaarsnota 
2012 

S. Binnendijk/ 
L. Berends 

Op 22 januari 2013 
heeft het college 
ingestemd met de 
uitwerking van het 
amendement en de 

Ja 
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Constaterende dat: 
-de gemeente Heerhugowaard via de algemene 
uitkering uit het gemeentefonds geld en 
ontvangt voor het armoedebeleid, genaamd 
fictieve budget bijzondere bijstand 
-de uitvoeringskosten een onevenredig deel van 
het budget innemen 
 
Overwegende dat: 
-het aantal toekenningen voor het vijftal 'kan-
bepalings' regelingen (zie blz. 5 
discussienota Armoedebeleid ) zal gaan toenemen 
-het niet inzichtelijke is welke regelingen gepaard 
gaan met welke uitvoeringskosten 
-er geen normen opgesteld zijn per regeling voor 
de verhouding uitvoeringskosten verstrekte 
ondersteuning 
-niet inzichtelijke is welke effecten het 
armoedebeleid heeft 
 
Draagt het College op: 
1. inzichtelijk te maken wat de begrote te 
ontvangen geld en zijn voor het fictieve budget 
bijzondere bijstand periode 2012-2013-2014 en op 
welke wijze dit budget is verdeeld over de 
verschillend e verplichte en gemeentelijke 'kan-
bepalings' regelingen 
2. inzichtelijk te maken hoe de uitvoeringskosten 
verdeeld zijn per regeling 
4. met betrekking tot de Huygenpas de categorie 
niet-klanten100-110 Zo inzichtelijk te 
maken 
5. inzichtelijk te maken in hoeverre d e ingezette 
middelen en instrumenten leid en tot een 
verhoging van d e bestedingsruimte van de 
doelgroepen en van participatie (zoals aan 
maatschappelijke leven, sport, cultuur) 
6. voor medio oktober 2012 een bijeenkomst te 
organiseren waarin ten minste deze 
aspecten van het armoedebeleid besproken word 
en 
 En gaat over tot de orde van de dag, 

motie van 28 juni 
2012 (BW13-0020). 
Dit voorstel heeft op 
de agenda gestaan 
van de commissie 
MO van 6 februari/ 
raad 26 februari 
2013 

 
 
RAAD d.d. 26 juni 2012    
Aard Motie (Bij13-287) 
“aanleg islamitische begraafplaats” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van PvdA    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 juni 2012. 
Overwegende dat 
* het College de aanleg van een islamitische 
begraafplaats heeft gekoppeld aan de uitbreiding 
van de algemene begraafplaats; 
* andere begraafplaatsen in Heerhugowaard meer 
plek hebben gecreëerd waardoor het aantal 
begrafenissen op de algemene begraafplaats 
terugloopt en de uitbreiding van de  algemene 

S. Binnendijk/ 
B. Schuyt 

Er is een gesprek 
gevoerd met 
vertegenwoordigers 
van de Islamitische 
gemeenschap (26-
11-2012). Zij zullen 
bij hun achterban 
inventariseren wat 
de behoefte is voor 
een islamitische 

MEE BEZIG 
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begraafplaats waarschijnlijk niet voor 2018 
noodzakelijk is; 
* de behoefte aan een islamitische gedeelte op de 
algemene begraafplaats nu al aanwezig is. 
Verzoekt het college: 
* te bezien in hoeverre de aanleg van een 
islamitische begraafplaats nu al gerealiseerd kan 
worden, vooruitlopend op de uitbreiding van de 
algemene begraafplaats; 
* hierover te rapporteren voor de raadsvergadering 
van 16 oktober 2012. 
en gaat over tot de orde van de dag. 

begraafplaats. 
Momenteel (21-05-
2013) hebben we 
hier nog geen reactie 
op mogen 
ontvangen.  

 
RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (bij13-286) 
“naamgeving AShok Bhalotra brug” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van PvdA    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 juni 2012. 
Overwegende dat 
-  de rode, groene en blauwe loper, bij elkaar 
komen bij het spoorviaduct over de N242 en het 
kanaal Omval-Kolhorn. Dit is het hart van de 
bekende schets van Ashok Bhalotra waarmee ook 
de eerste contouren van de Stad van Zon werden 
geschetst; 
-  Ashok Bhalotra de architect is van de Stad van 
de Zon;  
-  Ashok Bhalotra daarmee een grote rol heeft 
gespeeld voor Heerhugowaard. 
 
Verzoekt het college: 
Onderzoek te doen naar een geschikte locatie om 
te vernoemen naar Ashok Bhalotra 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 

J.W. de Boer/ 
B. Schuyt 

Op maandag 15 
oktober 2012 is de 
Ashok Balotrabrug 
officieel geopend. 

Ja 

 
RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (Bij13-285) 
„Handhaving” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van HOP    
De Raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 juni 2012; 
Overwegende: 
- Dat naar onze mening de handhaving in de 
gemeente niet effectief en efficiënt wordt 
uitgevoerd op verschillende onderdelen. 
- Dat steeds naar voren komt, dat er niet adequaat 
wordt gecontroleerd, denk hierbij aan; 
parkeeroverlast in de wijken, loslopende honden, 
hondenpoep, dumpen van afval, etc. 
- Dat hondenbezitters die wel aan hun 
verplichtingen voldoen zich afvragen waarom zij dit 
eigenlijk nog doen? 
- Dat uit ervaringen opgedaan door 
hondenbezitters en eigen ervaringen, het 
aanspreken van hondenbezitters die zich niet aan 

H. ter Heegde/ 
HJ Leemhuis 

Via een besluit in 
de B&W 
vergadering van 2 
oktober 2012 is de 
Raad geadviseerd 
om de "motie 
handhaving" niet 
wijkgericht te gaan 
organiseren. 
Het antwoord op de 
"motie handhaving" 
is via de commissie 
SB van november 
2012 beschikbaar 
gesteld aan de 
Raad. 

Ja 
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de verplichtingen houden, geen pretje is. 
- Dat het parkeergedrag in de wijken voor velen 
burgers als heel vervelend wordt ervaren. Deze 
situatie vooral in de avonden zich voordoet. 
- Dat dit parkeergedrag leidt tot irritatie en tot 
ongewenst gedrag van onze inwoners en dit 
gedrag zeker niet de sociale cohesie bevordert, die 
wij zo graag willen in de wijken. 
- Dat steeds meer en meer aan ons wordt 
gevraagd wanneer wordt er nu eens gecontroleerd 
en ook daadwerkelijk een boete uitgeschreven. 
- Dat door het drastisch snoeien van de bosjes in 
de wijken, veel kaalslag ontstaat dat resulteert in 
zichtbaar worden van overtredingen die door 
inwoners zelf zijn veroorzaakt. (Bijvoorbeeld, 
opslagplaats van rommel in het plantsoen, dat niet 
in eigen tuin gewenst is! Bouwvallige schuttingen 
die nu zichtbaar worden, overtollig tuinafval wat 
gedumpt wordt etc). 
- Dat dit alles zorgt voor een "verloederd" 
aangezicht van de openbare buitenruimte. En dan 
hebben wij het nog niet over het maaionderhoud 
van dit moment. 
- Dat wij pleiten voor een duidelijk zichtbaar en 
consequent handhavingsbeleid. 
- Dat de handhaving op een zo breed mogelijk vlak 
zou moeten plaatsvinden per wijk. 
- Dat in de bepaalde wijk dan één maand lang 
consequent de handhaving plaatsvindt wat betreft; 
het parkeren, hondenoverlast, dumpen tuinafval 
etc. En daarna met regelmatige steekproeven. 
- Dat de handhaving niet alleen plaatsvindt tussen 
08.00 uur en 18.00 uur maar vooral ook in de 
avonduren (wanneer de honden worden 
uitgelaten) en wanneer de parkeerdruk zich in de 
wijken gaat manifesteren. Daarbij ook veel 
aandacht voor de handhaving in de weekenden. 
 
- Wij van oordeel zijn dat de inwoners zich dan 
zullen realiseren dat de pakkans veel groter wordt 
e zij zich daardoor meer zullen gaan houden aan 
de verplichtingen die wij hebben opgenomen in de 
APV. 
 
Verzoekt het college; 

1. Te onderzoeken de mogelijkheden en de 
haalbaarheid om de gehele handhaving 
zoals in de motie genoemd, per wijk te 
organiseren en de raad voor de 
begrotingsbehandeling in november 2012 
hierover te informeren. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
RAAD d.d. 28 juni 2012    
Aard Motie (bij13-284) 
„Maatschappelijke stage‟ 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 



Bij13-390 Overzicht en stand van zaken van door de Raad aangenomen moties (bijgewerkt t/m 27 mei 2014) 

 Pagina 26 van 31 

Motie van VVD    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 28 juni 2012 
Constaterende dat: 
- het goed gaat met de maatschappelijke stage 
- de stagemakelaar van de gemeente goed werk 
heeft verricht 
- de scholen al begonnen zijn met een digitaal 
register stageplaatsen 
Spreekt uit: 
Dat er toch nog behoefte is aan meer 
stageplekken! 
 
Verzoekt het College: 
Zelf stageplekken aan te bieden: 
         binnen de ambtelijke organisatie, 
         bij het onderhoud van het groen 
         bij openbare werken 
En gaat over tot de orde van de dag, 

JW de Boer/ B. 
Schuyt 

Stadsbedrijf: Vanaf 
schooljaar 2011-
2012 doen alle 
leerlingen van het 
Johannes Bosco en 
Han Fortmann in hun 
1e leerjaar een 
klassikale stage bij 
het Stadsbedrijf, 
genaamd „Gooi je 
troep niet op de 
stoep‟. Vanaf 
schooljaar 2012-
2013 zullen ook de 
leerlingen van het 
Huygens en het 
Clusius College 
meedoen aan deze 
klassikale stage. 
Gemeenteraad: Voor 
jongeren in de 2e en 
3e klassen is er 
contact gezocht met 
de raadsgriffier om 
individuele stages op 
te zetten binnen het 
politieke apparaat. 
Intentie is om deze 
stageplaatsen vanaf 
begin 2013 
beschikbaar te 
hebben. 
Evenementen: 
Eerder is al gestart 
met de inzet van 
maatschappelijke 
stagiaires bij 
gemeentelijke 
evenementen. Vanaf 
schooljaar 2012-
2013 wordt hier 
structureel invulling 
aan gegeven. 
Leerlingen zullen 
worden ingezet op 
Koninginnedag 
(lintjesregen), bij 
Tour de Waard en 
Hartje Winter.  
MaS matchmarkt: Op 
dinsdag 25 
september stond de 
gemeente met een 
„stand‟ op de 
matchmarkt. 15 
leerlingen hebben 
zich ter plekke 

Ja 
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aangemeld voor een 
stage (16 uur p.p.) bij 
Hartje Winter en 2 
leerlingen voor 
Koninginnedag (5 
uur p.p.). 
Binnen ambtelijke 
organisatie: Er wordt 
nog gekeken naar 
stages binnen de 
ambtelijke 
organisatie. Dit is 
lastiger te 
organiseren, omdat 
het doel van de MaS 
is dat jongeren 
kennismaken met 
vrijwilligerswerk. 
 
In het regeerakkoord 
van 29 oktober 2012 
is opgenomen dat de 
verplichte 
maatschappelijke 
stage zal worden 
afgeschaft. 

 
 
RAAD d.d. 26 juni 2012    
Aard Motie (bij13-283) 
„onderhoud groenvoorzieningen i.v.m. 
bezuinigingstaakstelling‟ 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van H.O.P., CDA, VVD, GroenLinks. PvdA    
- Dat het onderhoud van de groenvoorzieningen 
deel uitmaakt van de bezuinigingstaakstelling, 
waartoe door de raad besloten is bij de vaststelling 
van de voorjaarsnota 2011. 
- Dat deze maatregelen zichtbaar worden doordat: 
a. De maaifrequenties van het gras drastisch is 
verminderd (van 28x naar 2x maaien) 
b. Het openbaar groen zeer grof gesnoeid wordt 
en niet opgeruimd wordt. 
- Dat deze genomen maatregelen vele vragen 
oproepen bij onze inwoners. 
- De verkeersveiligheid door het hoog staande 
gras op een aantal plaatsen in het geding komt. 
- Het laten liggen van het afgemaaide gras de 
verrijking van het groen niet ten goede komt 
waardoor het doel toename van bloemen en bijen 
niet bewerkstelligd wordt. 
 
De raad verzoekt het college: 
1. In derde kwartaal 2012 te onderzoeken wat de 
mogelijkheden zijn om de negatieve gevolgen van 
het nu ingezette beleid t.a.v. onderhoud 
groenvoorzieningen te beperken, binnen het 
programma groenbeheer. 
2. In derde kwartaal 2012 te onderzoeken op 

S. Binnendijk/ 
B. Schuyt 

Beantwoording van 
de door de Raad 
gestelde vragen 
heeft plaats-
gevonden in de 
vergadering van de 
commissie 
Stadsbeheer d.d. 8 
november 2012 op 
de gemeentewerf. 
Middels een 
presentatie is inzicht 
gegeven in het 
maaibeleid 2013 
(incl. inzet schapen) 
waarbij zover 
mogelijk rekening 
wordt gehouden met 
de klachten die zijn 
geuit over het in 
2012 nieuw ingezette 
maaibeleid. 
 
Toegezegd is dat het 
maaibeleid 2013 in 

Ja 
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welke locaties binnen de huidige 
bezuinigingstaakstelling het groenonderhoud tot 
een betere balans kan worden gebracht. 
3. De Raad in oktober 2012 te informeren wat de 
financiële consequenties zijn van de uit de 
bovenstaande onderzoeken voortkomende 
maatregelen en de gevolgen daarvan wanneer dit 
niet binnen de bezuinigingstaakstelling te 
realiseren is. 
4 Verzoekt het college zich in te spannen om in 
2012 de maatregelen te treffen om aan de 
klachten over het maaibeleid tegemoet te komen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 

het 4e kwartaal zal 
worden geëvalueerd 
in de commissie 
Stadsbeheer. 

 

RAAD d.d. 27 maart 2012    
Aard Motie 2 
„behoud Persoons Gebonden Budget‟ 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van GroenLinks    
de raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 27 maan. 2012; 
overwegende dat 
- de AWBZ-functie extramurale begeleiding 

(waaronder dagbesteding en kortdurend 
verblijf) met ingang van t januari 2013 een 
gemeentelijke taak binnen de Wmo wordt; 

- het doel van extramurale begeleiding is dat 
mensen zo lang mogelijk zelfstandig thuis 
kunnen blijven wonen; 

- met ingang van 1 januari 2013 de verplichting 
van gemeentes verdwijnt om bij toekenning 
van een individuele voorziening een PGB aan 
te bieden. Gemeenten hebben beleidsvrijheid 
voor lokaal beleid voor het PGB; 

- begeleiding onder de compensatieplicht van 
artikel 4 van de Wmo komt te vallen. 
Gemeenten moeten burgers met een matige 
of ernstige beperking compenseren; de 
manier waarop mogen zij zelf bepalen; 

- gemeenten verantwoordelijk zijn voor de 
kwaliteit van de individuele Wmo-
voorzieningen inclusief de begeleiding; 

- het rijk voor deze transitie een 
invoeringsbudget ter beschikking heeft 
gesteld, 

constaterende dat 
- de gemeente Heerhugowaard beleidsvrijheid 

heeft om hei PGB voor inwoners van 
Heerhugowaard te behouden; 

- de gemeente Heerhugowaard deze 
beleidsvrijheid nog niet heeft ingevuld; 

- de coalitiedoelstelling één euro uit Den Haag 
is één euro in Heerhugowaard” overeind blijft 
met behoud van PGB; 

- burgers van Heerhugowaard niet een PGB 
eigen regie houden over hun begeleiding, 

roept het college van burgemeester en 
wethouders op om: 

 De regionale 
werkgroep Pgb heeft 
gesprekken gevoerd 
met enkele 
zorgaanbieders die 
(bijna) volledig 
afhankelijk zijn van 
het Pgb. Het gaat hier 
om een zorgboerderij, 
een logeervoorziening 
en Klas op Wielen. 
We moeten echter 
eerst de wettekst 
afwachten voordat we 
echt iets kunnen. 
We kunnen al wel de 
volgende 
uitgangspunten 
formuleren voor de 
transitie: 
1.    Zorg in natura 
moet flexibeler 
2.    Als pgb mogelijk 
wordt, dan invoeren 
systeem van 
trekkingsrechten 
(persoonsvolgend 
budget) 
3.    Bijzondere 
voorzieningen, zoals 
bv Klas op wielen, 
anders financieren: 
bijv. via subsidie. 
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- beleid te formuleren (geschrapt) onderzoek te 
verrichten (toegevoegd) voor behoud van 
PGB in de Wmo; 

- te onderzoeken hoe behoud van PGB 
betaalbaar is en past binnen de 
coalitiedoelstelling “één euro uit Des Haag is 
één euro in Heerhugowaard”; 

- de raad bij beleidsvorming te betrekken, 
bijvoorbeeld in de vorm van een 
themabijeenkomst; 

- het (toekomstige) regionale 
samenwerkingsverband (of regiegroep) 
Alkmaar te betrekken bij (geschrapt) 
informeren over (toegevoegd) dit 
beleidsvormingsproces; 

- de kosten te dekken uit hei invoeringsbudget 
dat door et rijk ter beschikking is gesteld 
(geschrapt), 

en gaat over tot de orde van de dag de orde 
 
 
RAAD d.d. 20 december 2011    
Aard Motie 1 
“ Notitie Vestiging Speelautomatenhal/Family 
Entertainment Center in Heerhugowaard” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van CDA    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 20 december 2011, 
overwegende dat: 
  I de ondernemers aan het Coolplein te kennen 

hebben gegeven voordeel te zien in de komst 
van een amusementscentrum bij het 
Coolplein; 

 II onderdeel van het amusementscentrum zal 
zijn een ruimte met speelautomaten; 

III zowel het amusementscentrum als 
bijbehorende speelautomaten reeds sinds 
2001 aan het Coolplein tot de planologische 
mogelijkheden behoort; 

 IV de ondertekenaars het sociaal wenselijk 
vinden dat slechts toegang tot de 
speelautomaten zal worden gegeven aan 
personen van 21 jaar en ouder; 

  V door een mogelijke exploitant is aangegeven 
geen bezwaren te hebben met een minimale 
leeftijdsgrens van 21 jaren, 

verzoekt het college 
1. bij het opstellen van de beleidsnota 

amusementscentrum en/of de 
speelautomatenverordening op te nemen de 
minimale leeftijdsgrens van 21 jaar en ouder 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

S Binnendijk/ 
HJ Leemhuis 

RB2012122 d.d. 27 
november 2012 

Ja 
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RAAD d.d. 25 okt/ 22 november 2011    
Aard Motie 1 
“bereikbaarheid van het nieuw te bouwen 
ziekenhuis in Heerhugowaard” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van D66    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen d.d. 25 oktober 2011 
constaterende dat 
- er overleg is met Prorail over een halte bij het 

nieuw te bouwen ziekenhuis; 
- het college en de gemeenteraad 

samenwerking met de omliggende gemeenten 
erg belangrijk vinden, 

overwegende dat 
- bereikbaarheid van het ziekenhuis van groot 

belang is voor de gehele regio; 
- er reeds overleg plaatsvindt tussen gemeenten 

in de PORA’s, 
roept het college op  
 om de regiogemeenten te betrekken bij de 

bereikbaarheidsvraagstukken met betrekking 
tot het ziekenhuis, zodat ook de wensen die 
leven bij de regiogemeenten kunnen worden 
meegenomen en er gezamenlijk kan worden 
opgetrokken in gesprekken met partners in dit 
proces, 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

JWdB/MS/SO Bij de ontwikkeling 
van Westpoort, de 
ontwikkeling van de 
aansluiting 
Westtangent / N242, 
de aansluiting op de 
Beverkoog, de 
ontwikkeling van de 
Westfrisiaweg, de 
ontwikkeling van de 
N242/Broekhorn en 
de planontwikkeling 
rond het Stations-
gebied komen / zijn 
alle bereikbaarheids-
aspecten aan bod, 
inclusief de 
bereikbaarheid 
vanuit de regio en 
daarbuiten.  

Ja 

 
 
RAAD d.d. 30 juni 2011    
Aard Motie 19 
“Speel-o-theek” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van PvdA    
De raad van de gemeente Heerhugowaard in 
vergadering bijeen op 30 juni 2011. 
Overwegende dat 

 Er nu een bezuinigingsvoorstel ligt om 
geen subsidie meer te verlenen aan de 
Speel-o-theek maar om dit onder te 
brengen in het Centrum voor Jeugd en 
Gezing; 

 De Speel-o-theek opslagruimte nodig 
heeft voor de materialen en het 
onduidelijk is of dit binnen het Centrum 
voor Jeugd en Gezin is onder te brengen; 

 Wanneer we nu voor dit 
bezuinigingsvoorstel stemmen en de 
Speel-o-theek niet naar het CJG staat de 
Speel-o-theek zonder subsidie op straat 
staat.  

Roept het college op om 

 Op zoek te gaan naar een passende 
oplossing voor de Speel-o-theek 

En gaat over tot de orde van de dag.  
 

 Er zijn globaal drie 
scenario‟s denkbaar: 
1. Geen passende 

oplossing = 
einde subsidie. 

2. Goedkopere 
huisvesting 
zoeken = lagere 
subsidie. 

3. S-o-t groter 
aandeel in 
jeugdbeleid 
geven via een 
kwaliteitsimpuls 
(meest passende 
oplossing maar 
mogelijk geen 
bezuiniging). 

T.a.v. scenario 3: het 
bestaande samen-
werkingsverband 
tussen kinderopvang 
Babbels en Helioma-

MEE BEZIG 
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re onderzoekt of zij 
met de sot kunnen 
samenwerken op 
nieuwe locatie Hugo 
Oord.  
 

 
RAAD d.d. 24 juni 2010    
Aard Motie 27  
“starterslening” 

Actie 
weth/sectordir 

Stand van 
zaken/actie 

Uitgevoerd 

Motie van Christenunie     
De raad van de Gemeente Heerhugowaard, in 
vergadering  bijeen op donderdag 24 juni 2010, 
overwegende dat: 
- de woningmarkt een zeer moeilijke tijd 
doormaakt; 
- er een tekort aan huurwoningen is; 
- de doorstroming bevorderd wordt als starters 

een woning kunnen kopen, waardoor er een 
huurwoning vrij komt; 

- door een starterslening de aankoop van een 
woning in een aantal situaties haalbaar wordt; 

- starters tot 29 maart 2010 een beroep 
konden doen op de koopsubsidieregeling van 
het ministerie van VROM, waar veel inwoners 
van Heerhugowaard gebruik van hebben 
gemaakt, deze pot is nu leeg; 

- na 29 maart er 6 woningen zijn verkocht in de 
starterscategorie tot € 167.300 en in de 
eerste 3 maanden van dit jaar 36 woningen; 

- in tegenstelling tot Alkmaar en Koggenland er 
geen starterslening beschikbaar is in de 
gemeente Heerhugowaard; 

- de Stad van Kansen starters een kans moet 
geven om een woning te kopen, 

roept het college op om zich in te spannen om 
een starterslening mogelijk te maken binnen de 
gemeente Heerhugowaard. 
 

JWdB/SO Mei 2013 
Portefeuillehouder 
heeft onlangs naar 
aanleiding van het 
Woonakkoord 
verzocht een regeling 
voor Startersleningen 
uit te werken. Voorstel 
gereed in 3e kwartaal 
2013. 
 
Mei 2011:  
Lijn van college is 
niet starters meer 
leenmogelijkheden te 
bieden, maar aan de 
aanbodkant te 
stimuleren dat de 
prijzen van woningen 
laag blijven, 
bijvoorbeeld via 
constructies als 
koopgarant maar ook 
door specifieke 
goedkope 
nieuwbouw te laten  
13 okt 2010: 
Mogelijkheden 
hiervoor op een rij 
zetten, 4e kwartaal 
2010 
bouwen 
 
 

  
In 
voorbereiding 

 


